



"Fortunfortets Venner"

Referat af 65. bestyrelsesmøde i "Fortunfortets Venner", mandag den 19. juni 2023, kl. 17.00, på Hjortekærvej 110.

Deltagere: Dorte, Carsten, Marianne, Rasmus, Nete og Ole.
Fraværende: Henrik.

1. Godkendelse af referat fra 64. bestyrelsesmøde, samt godkendelse af dagsorden

Referatet blev godkendt. Ingen bemærkninger eller spørgsmål til dagsordenen.

2. Konstituering af bestyrelsen

Bestyrelsen blev konstitueret således:

Nete fortsætter som formand og Ole fortsætter som kasserer og webmaster.

Det blev aftalt, at Marianne og Rasmus på sigt også inddrages i arbejdet med hjemmesiderne, eventuelt skal opbygningen af hjemmesiden gentænkes.

Der var en drøftelse af behovet for back-up løsninger på adgangen til foreningens bankkonto, medlemskartotek mv. Der var enighed om at der ikke pt. er behov for en back-up løsning, idet Dorte har fuldmagt til banken og Nete har adgang til foreningens medlemskartotek.

Ole har sendt en mail til Jytte og takket for hendes indsats i bestyrelsesarbejdet og ikke mindst på Befæstningsdagen, hvor Jytte har været utrolig kreativ mht. underholdning for børn.

Henrik har ikke meldt afbud til bestyrelsesmødet. Ole har efterfølgende kontakten Henrik pr. telefon og Henrik har oplyst at han er OK.

3. Generalforsamlingen, hvordan gik det?

Der var enighed om at generalforsamlingen incl. foredraget forløb godt, men at det er ærgerligt at der ikke et bedre fremmøde på generalforsamlingen.

Der var også enighed om at smørrebrødet havde været lækkert, men at ostemadderne ikke skal gentages. Det blev besluttet, at vi fortsætter med at servere smørrebrød til generalforsamlingen, men uden at medlemmer skal tilmelde sig generalforsamlingen. Vi må så bestille et skønsmæssigt/erfaringsmæssigt antal stykker smørrebrød.

4. Regnskabsstatus 2023

Det er en meget tidlig regnskabsstatus, 21 private og 1 erhvervsmedlem har pt. betalt.

Marianne foreslog, at der fremover udsendes en separat mail om betaling af medlemskontingent, hvor det fremgår af emnefeltet at mailen vedrører betaling af kontingent, hvilket blev godkendt. Muligheden for at anvende Betalingservice til opkrævning og betaling af kontingent blev drøftet, men dette er for dyrt i afgifter til Betalingservice (det koster 149 kr. pr. måned i abonnement + godt 5 kr. pr. indbetaling + godt 9 kr. pr. stk. for print og udsendelse af indbetaling til dem, som ikke er tilmeldt automatisk betaling.) Det samme gælder anvendelse MobilePay Erhverv, der også har meget store afgifter (det koster 1.000 kr. i oprettelse + 50 kr. pr. måned i abonnement + 75 øre i gebyr pr. transaktion + 30 kr. i månedlig betaling pr. gebyrfaktura). Vi fortsætter derfor med nuværende løsning.

Ole foreslog, at bestyrelsen på næste generalforsamling fremlægger et ændringsforslag til foreningens vedtægter, så medlemskontingent for private medlemmer bliver et kontingent pr.

husstand og ikke pr, medlem. Årsagen er, at par der er medlem af foreningen nogle gange betaler 100 kr. og nogle gange betaler 200 kr., hvilket gør det vanskeligt at sammenligne den samlede indtægt fra medlemskontingent med antal private medlemmer. Det vil selvfølgelig fortsat være muligt for medlemmerne at indbetale mere end 100 kr. i medlemskontingent, idet det overskydende beløb i givet fald indgår i regnskabet under posten "Diverse indtægter".

5. Program for Befæstningsdagen

Fristen for at aflevere programmet til den fælles folder fra Befæstningsforeningen er den 2. juli. Folderen bliver i år kun på 8 sider og programoplysninger for de enkelt befæstningsanlæg skal udfyldes i en særlig skabelon med program mv. for de enkelte anlæg. I lighed med sidste år bliver der en QR-kode til den enkelt forenings hjemmeside i folderen som del af omtalen af de enkelte arrangementer.

Nete og Ole sørger for at udfylde og indsende skabelonen til Befæstningsforeningen. Befæstningsforeningen har besluttet at der i år bliver en egenbetaling fra foreningerne, hvis der ønskes mere end 100 stk. (dette blev dog ikke nævnt på bestyrelsesmødet, men vi bestiller 100 stk. ekstra foldere til en udgift på 350 kr.).

Der blev aftalt følgende program:

Fortet har åbent mellem kl. 11 og 16.

Kl. 11: Velkomst og flaghejsning og umiddelbart derefter holdes første foredrag og rundvisning i fortet.

Kl. 11-16: Spejderne sørger for bål med snobrød og popcorn.

Kl. 11.16: Løb i fortet (hvis dette kan arrangeres, spejderne vil muligvis gerne stå for et løb i fortet).

Kl. 11-16 Der er åbent i fortcafeen.

Kl. 12: Guidet tur langs den vestlige del af Dyrehavestillingen.

Kl. 14: Andet foredrag og rundvisning i fortet.

Kl. 16: Fortet lukker og flaget tages ned.

- ✓ Ad Rundvisninger i fortet. Netet tager rundvisningerne med back-up fra Marianne, der evt. er guide, hvis der er mange deltagere, dvs. mere end 15, så der skal være to rundvisningsgrupper.
- ✓ Ad Guidet tur langs den vestlige del af Dyrehavestillingen. Ole er guide på turen.
- ✓ Ad fortcafeen. Dorte vil gerne være ansvarlig for cafeen, men har brug for hjælp. Både Marianne, Carsten og Rasmus vil gerne hjælpe, i det omfang det er nødvendigt. Der var enighed om der skal være to kaffemaskiner og en vandkoger. Foreningen råder over en Moccamaster kaffemaskine og kan skaffe yderligere en. Der må købes en ny vandkoger, da den gamle ikke virker mere. Medlemmerne skal i lighed med tidligere år opfordres til at bage en kage til Befæstningsdagen. Vi satser på hjemmebag til cafeen evt. suppleret med indpakkede købekager.

Andre aftaler:

- ✓ Vi mødes om lørdagen den 23. september 2023 kl. 14 og forbereder det vi kan og mødes igen søndag den 24. september 2023 kl. 10 og gør klar til arrangementet. Når Befæstningsdagen slutter hjælpes Bestyrelsen ad med at rydde op og pakke det hele ned igen.
- ✓ Marianne har et foldbart telt/pavillon, som vi kan låne til Befæstningsdagen. Evt. kan teltet fremover opbevares i fortet.
- ✓ Ole kontakter som sædvanlig kommunens gartnere omkring rydning og "smukkesering" af fortets udvendige arealer.

- ✓ Nete og Ole kontakter til september lokalavisen Det Grønne Område med henblik på omtale af arrangementet, evt. også for Lyngbyfortet.

VI detailplanlægger arrangementet på det næste bestyrelsesmøde, der afholdes en måneds tid inden befæstningsdagen (den 28. august)..

6. Halloween

Afholdes som tidligere tirsdag den 31. oktober mellem kl. 17 og 19. Ole har spurgt spejderne om de vil være medarrangør, hvilket de lige tænker over. Pia og Stine vil forhåbentlig som tidligere år hjælpe med forberedelserne. Det blev aftalt, at bestyrelsen møder op og hjælper til, både før og efter arrangementet. Det blev tillige aftalt, at vi skal mødes på fortet en dag inden Halloween og foretager pyntningen inde i fortet, f.eks. søndagen inden arrangementet, men det aftales nærmere, når tiden nærmer sig.

7. Opdatering af Fortunfort-folderen.

Nuværende folder er opdateret med det afsluttede renoveringsarbejde og skal genoptrykkes hos kommunen, dvs. både den danske og den engelske udgave (er bestilt).

På et senere tidspunkt kan det overvejes at udarbejde en ny folder med nyt layout og ændret indhold og opbygning. Eventuelt kan der være en QR-kode på brochurekasserne med link til folderen på hjemmesiden.

Udarbejdelsen af udkast til en ny folder kan evt. ske via en lille arbejdsgruppe under bestyrelsen.

8. Anvendelse af sociale medier v/Rasmus

Rasmus foreslog at foreningen begynder at anvende sociale medier i sin markedsføring, dvs. Facebook og Instagram evt., suppleret af LinkedIn og vil gerne udarbejde et forslag hertil.

Marianne fortalte at hendes erfaring er, at der skal lægges en løbende 3 måneders plan for hvad der skal publiceres, med publicering minimum hver 14 dag, dvs. det er ikke nok blot at publicere ved Befæstningsdagen og Halloween. Det skal derfor overvejes om det i praksis er muligt at anvende så mange ressourcer til det.

Foreningen har tidligere i en årrække haft en facebookside, men har nedlagt en for nogle år siden, bla. som følge af meget få følgere og manglede feedback.

9. Fastlæggelse af dato og tidspunkt for næste bestyrelsesmøde

Det blev aftalt at bestyrelsesmøderne ikke må vare mere end to timer, så mødernes dagsorden skal ikke indeholde for mange punkter, evt. kan der afholdes separate temamøder om f.eks. Fortunfort-folderen og anvendelse af sociale medier.

Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til **mandag den 28. august kl. 19.00** på Hjortekærvej 110, hvor detailplanlægningen af Befæstningsdagen er det vigtigste punkt.

10. Eventuelt

Der blev ikke drøftet noget under dette punkt.